

急诊病历

门诊号:20298562

姓名: JumarAntiporda 性别: 男 年龄: 45岁 婚否: 已婚 过敏史: 无
住址: BULK PATIENCE(坚强者) 职业: 船员 电话: 18641507825
就诊时间: 2024-08-26 18:07:11

主诉: 头晕1周。

现病史: 患者于1周前无明显诱因出现头晕, 恶心, 未吐, 自觉双上肢及双下肢肌肉酸痛, 伴双眼视物模糊, 伴大汗, 在船上测量血压94/62mmhg, 症状持续1分钟左右缓解。病来精神尚可, 无胸闷气短, 饮食睡眠尚可, 无抽搐, 二便正常。

既往史: 高血压病3年, 自行口服降压药。

查体: BP: 129/99mmHg, 神清, 双侧瞳孔等大正圆, 直径2.5mm, 对光反射灵敏, 口角不偏, 双肺呼吸音清, 未闻及干湿啰音, 心78次/分, 律齐, 腹软, 无压痛、反跳痛及肌紧张, 双下肢无浮肿。四肢肌力5级, 肌张力正常, 双巴氏征阴性。

辅助检查: 心电图: HR78bpm, 窦性心律。脑CT: 未见显著异常。

初步诊断: 1. 头晕待查

2. 高血压

处置: 1. 给予倍他司汀片1片日三次, 注意休息; 2. 监测血压: 维持血压在130-140/80-90mmhg; 3. 注意补充水分, 若无禁忌, 建议24小时饮水量1000ml-2000ml; 4. 随诊。

签名: 荀世秀

东港市
中心医院

Donggang Central Hospital

Emergency medical records

Name: JumarAntiporda Gender: Male Age: 45 Marriage: Married Allergy history: None

Address: BULK PATIENCE Occupation: Crew Phone: 18641507825

Visit time: August 26, 2024 18:07:11

Chief complaint: Dizziness for 1 week.

Present medical history: The patient experienced dizziness, nausea, and vomiting without any obvious cause one week ago. The patient felt muscle soreness in both upper and lower limbs, accompanied by blurred vision in both eyes and excessive sweating. Blood pressure was measured at 94/62mmhg on the boat, and the symptoms lasted for about 1 minute before relieving. The patient's mental state is still good, there is no chest tightness or shortness of breath, their diet and sleep are still good, there are no convulsions, and their bowel movements are normal.

Medical history: 3 years of hypertension, self medication for lowering blood pressure.

Physical examination: BP: 129/99mmHg, clear mind, equal sized and round pupils on both sides, diameter 2.5mm, sensitive to light reflex, angle of mouth not deviated, clear breathing sounds in both lungs, no dry or wet rales heard, heart rate 78 beats per minute, regular rhythm, soft abdomen, no tenderness, rebound pain or muscle tension, and no edema in both lower limbs. Limb muscle strength level 5, normal muscle tone, negative double Babbitt sign.

Auxiliary examination: ECG: HR78bpm, sinus rhythm. Brain CT: No significant abnormalities were observed.

Preliminary diagnosis: 1. Dizziness to be investigated
2. Hypertension

Disposal: 1. Administer one tablet of Betahistine three times a day, and pay attention to rest;
2. Monitor blood pressure: maintain blood pressure at 130-140/80-90mmHg; 3Pay attention to replenishing water. If there are no contraindications, it is recommended to drink 1000ml-2000ml of water within 24 hours; 4. Follow up.

Signature: Xun Shixiu

门诊病历

姓名:GudenkoAlexey 性别:男 年龄:47 门诊号:
岁

日期:2024-08-26 19:50:34

科别:耳鼻喉科

职业:

主诉:耳闷伴牙疼2周

既往史:体健。

辅助检查:鼻内镜。

初步诊断:分泌性中耳炎
牙疼

诊疗计划:

色甘萘甲那敏鼻喷雾剂(6ml 喷鼻 日三次)

*【基】0.3g桉柠蒎肠溶胶囊(0.30g 口服 餐前30分钟)

【基】糠酸莫米松鼻喷雾剂(内舒拿)(50ug 喷鼻 日一次)

*k萘丁美酮胶囊(0.50g 口服 睡前服1次)

医生: 

Donggang Central Hospital

Outpatient medical records

Name: Gudenko Alexey Gender: Male Age: 47 Outpatient Number
Date: August 26, 2024 9:50:34 Department: Otolaryngology
occupation:

Chief complaint: Ear stuffiness with toothache for 2 weeks

Medical history: physically fit.

Auxiliary examination: nasal endoscopy.

Preliminary diagnosis: Secretory otitis media

Toothache

Diagnosis and treatment plan:

Segan Caijianamin nasal spray (6ml nasal spray three times a day)

*[Base] 0.3g Ninglv enteric coated capsules (0.30g orally, 30 minutes before meals)

[Base] mometasone furoate nasal spray (Nesuna) (50ug nasal spray once a day)

*Fenbutanone Capsules (0.50g orally, taken once before bedtime)

Doctor: Zhao Shiyang